
Obveščenost
in povezanosti

Odbor krajevne organizacije
rezervnih vojaških starešin m
Poljanab. je na zadnji seji med
drugim obravnaval nekate/e pe-
reče probleme naše organizaci-
je. Posebno pozornost smo po-
svetili slabi obveščenosti in po-
vezanosti članstva.

Iz teh dveh problemov izvd-
ra vrsta slabosti, ki povzročajo.
da naša organiaacija ne napre-
duje tako, kot bl morala glede
na položaj, ki ga ima v naši
družbeni skupnosti. Zlasti zad-
nja leta ugotavljamo, da se
med seboj slabo ali pa sploh
ne poznamo, da zelo težko zbe-
remo ekipe za razna tekmova-
nja. Tudi pri sestavljanju kr
didacijskih list za odbor in ko-
mislje odbora krajevnega zdru-
ženja ZRVS imamo stalne te-
žave, ker premalo poznamo na-
še člane in njihovo pripravlje-
nost za delo v organizaciji. Ra-
zen tega ugotavljamo, da prav-
zaprav vse delo v organizaciji
opravlja le peščica Ijudi, ki več-
krat ne zmore vsega in so zato
rezultati temu primernd. Tudi
pregled nad novimi, zlasfei mla-
dimi člani je dokaj slab. Na-
vsezadnje je tudl problem zbi-
ranja članarine stalno na dnev-
nem redu odbora.

Seveda se ob teh na kratkp
nanizanih problemih postavlja
vprašanje, kako izbolj§ati se-
danjo situacijo.

Mnenja smo, da bi verjetno
v celoti rešili naštete probleme
z dobro organizirano mrežo ak-
tivistov oziroma poverjeni-
kov. Krajevno skupnost Polja-
ne bomo razdelili na manjše
sektorje in za vsak sektor spo-
razumno določili člana naše or-
ganizacije, ki bo skrbel za ust-
rezno povezavo med članstvom.
Poverjenik oziroma aktivist, ka-

korkoli ga že imenujemo, bo
obveščal člane o novostih, o se-
stankih, skrbel bo, da bodo čla-
ni ekip pravočasno obveščeni
o pripravah na tekmovanja in
podobno. Ker bo imel tudi do-
ber pogled nad članstvom v
svojem sektorju, bo lahko tu-
di predlagal kandidate za odbor
in komisije krajevnega druže-
nja ZRVS. Tudi zbiranje člana-
rine bo ena izmed njegovih šte-
vilnih nalog. Seveda bodo po-
verjenlki zaradi svoje pomemb-
ne vloge tudi člani odbora kra-
jevnega združenja.

Tuda povezavo z drugimi
združenji ZRVS bomo v priho-
dnje bistveno izboljšali. Eden
izmed članov novega odbora bo
imel na skrbi predvsem orga-
niziranje stikov z drugimi zdru-
ženji. S tem mislim predvsem
na takšne oblike sodelovanja,
kot so skupna organizacija ori-
entacijskdh tekov, šahovska in
strelska tekmovanja in podob-
no.

Na koncu naj še pripomnim,
da se stiki z družbenopolitični-
mi organizacijami in krajevno
skupnostjo Poljane, zelo dobro
razvijajo in želeli bi, da bi bilo
tako tudd v prihodnje.
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